
 
KOMISIA ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 17.3. 2025 

so začiatkom 17.00 hod. a ukončením 19.00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, Pri kríži 14, Bratislava. 

Prítomní: 10 
Neprítomní: 0 
Ospravedlnení: 0 
Neospravedlnení: 0 

Hostia : Ing. Marián Takáč - kontrolór MČ,  Ing. Pavol Juračič- bezpečnosť na školách, 
PaedDr. Miroslava Komorníkova - riaditeľka ZŠ Nejedlého 

Program zasadnutia 
Otvorenie zasadnutia komisie. 
1. Schválenie návrhu programu 
2. Informácie o bezpečnosti na školách – pán Juračič 
3. Informácie o pripravovanom zápise detí do ZŠ a MŠ v MČ Bratislava-Dúbravka. 
4. Informácie o čerpaní rozpočtu za 1Q 2025 MŠ a ZŠ v MČ Bratislava-Dúbravka.   
5. Prerokovanie návrhu VZN 01/2025 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti. 
6. Aktuálne informácie o škole ZŠ Nejedlého 8, BA  - pani  riaditeľka PaedDr. Miroslava 

Komorníkova.  
7. Rôzne 
Ukončenie zasadnutia komisie. 

  



K bodu č. 1 
Komisia schválila program so zmenami : presunula bod rokovania č. 5 ako bod č. 2  a bod č.6 ako 
bod  4. 

Hlasovanie : Prítomní: 10 Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu č. 2 
Komisia prerokovala predložený návrh VZN ..../2025 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej 
časti. 
Stanovisko komisie: Komisia školstva a vzdelávania odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Dúbravka schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej 
časti Bratislava-Dúbravka č... /2025 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti v predloženom 
znení, ako je uvedené v materiáli. 

Hlasovanie : Prítomní: 10 Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 
Pán Juračič informoval o pripravovaných projektoch ohľadom preškolenia i názornej ukážky o 
bezpečnosti detí a personálu na školách. Prvé školenie bude na ZŠ Sokolíkova, následne sa budú 
môcť prihlásiť i ostatné základné školy. Školenie sa skladá z dvoch častí: výchovno-vzdelávacia 
časť a technická časť.   
Stanovisko komisie: Predseda komisie poďakoval pánovi Juračičovi za informácie ohľadom 
projektu bezpečnosti na školách. Informácie o pripravovaných školeniach a aktivitách komisia 
zobrala na vedomie. 

Hlasovanie: Prítomní: 10 Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4 
Riaditeľka ZŠ PaedDr. Miroslava Komorníkova si pripravila prezentáciu o uskutočnených 
projektoch a aktivitách na škole a o víziách a napredovaniu školy v blízkej budúcnosti. 
Informovala i o zapojení sa školy do projektu Erasmus, o vycestovaní žiakov a pedagógov v rámci   
projektu do Dánska a Španielska. Komisiu oboznámila i o uskutočnených prácach z rozpočtu školy 
i z rozpočtu mestskej časti v rámci opráv a zveľaďovaní priestorov školy ( opravy toaliet, výmena 
PVC podlahy, nové vybavenie tried .....). 
Stanovisko komisie : Predseda a ostatní členovia komisie vyslovili poďakovanie za kvalitnú prácu 
celému kolektívu školy a jej posunutiu smerom hore v rebríčku hodnotení všetkých škôl na 
Slovensku. Komisia školstva zobrala informácie na vedomie. 

Hlasovanie: Prítomní: 9 Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 



K bodu č. 5 
Vedúca oddelenia školstva informovala o pripravovaných zápisoch do základných škôl v mesiaci 
apríl. Predpokladá sa, že sa otvorí 11 až 12 tried pre prvákov -  cca 290 až 300 detí pre školský rok 
2025/2026 sa bude môcť prijať. 

Informovala tiež o o zápise do materských škôl v mesiaci máj. Predpokladá sa, že asi 300 až 350 
detí sa bude  môcť prijať pre školský rok 2025/2026. 

Stanovisko komisie : Komisia školstva zobrala informácie na vedomie. 

Hlasovanie: Prítomní: 8 Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu č. 6 
Vedúca oddelenia školstva informovala o čerpaní rozpočtu za mesiac január a február v MŠ a ZŠ. 
Pedagogickým  zamestnancom  ZŠ a MŠ  sa  bude  vyplácať  kvartálne  kompenzačný  príspevok 
130 eur/mesiac zo ŠR. Pedagogickí zamestnanci ŠKD tento príspevok nedostanú. Ďalej vedúca 
školstva informovala, že na deti z Ukrajiny zatiaľ neprišli žiadne finančné prostriedky. 
Stanovisko komisie:  Komisia informácie  zobrala na vedomie. 

Hlasovanie: Prítomní: 8 Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu Rôzne 
Komisia školstva zvažuje o pomoci pre základné školy pri prefinancovaní  školenia „Bezpečnosť 
na školách“ z financií určených na dotácie, ktoré sú schválené v rozpočte MČ Bratislava-Dúbravka 
pre Komisiu školstva a mládeže. 
-Informácia o zahájení prác na prístavbe ZŠ Beňovského 
-Informácia o zabezpečení a doplnení výpočtovej techniky na základné školy z MŠVaV SR 
 v rámci projektu z eurofondov – spolupráca s poslancom PhDr. Štefanom Macejákom, PhD. 

Zapísal: Mgr. Marta Jurkovičová Overil: Mgr. Marián Podrazil v.r 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave, dňa 24.3.2025 
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